
 

 

 

中國移動香港網上商店 – 代領貨品授權書 

致 中國移動香港有限公司 

訂單客戶姓名：_______________________ 

訂單客戶有效身份證/旅遊證件號碼：_______________________ 

 

網上付款方式* 詳細資料 

□信用卡 持卡人姓名：_______________________ 

卡號：______________________________ 

□第三方支付平台 

（支付寶、八達通網上付款服務等） 

 

第三方支付平台賬戶 ID：_______________________ 

第三方支付平台訂單號^：_____________________________ 

*若訂單沒經網上付款，則毋須填寫付款資料。 

 

現授權 

_________________ (獲授權者姓名)，有效身份證/旅遊證件號碼__________________，作為本

人之代表領取中國移動香港網上商店訂單編號_____________的貨品。 

注意事項： 
 獲授權者須年滿 18 歲，並須於代領貨品時出示有效身份證明文件/旅遊證件正本，以及提供此授權書正

本。 

 每次只可代領已付款金額$20,000 或以下的訂單貨品。 

 若使用信用卡完成網上付款，獲授權者須同時提供授權人網上付款的信用卡正面及背面副本。 

 若使用第三方支付平台完成網上付款，獲授權者須同時提供有效交易記錄證明。 

 中國移動香港公司不接受以授權方式代為申請上台及其他服務計劃，以及代為簽署額外附加合約領取現有

客戶合約優惠價手機或其他貨品。 

 中國移動香港公司不接受以授權方式辦理有關新增 / 更改 / 取消 訂購之事宜。 

 

                                                                        

授權人簽署               獲授權人簽署                日期 



 

 

CMHK Online Shop – Authorization Letter 

To China Mobile Hong Kong Limited 

Customer Name: _______________________ 

Customer Valid Identification / Passport No.: _______________________ 

 

Online Payment Method * Details 

□Credit Card Card Holder Name：_______________________ 

Card No.：______________________________ 

□Third Party Platform Payment 

(ALIPAY, Octopus Online Payment Service, etc.) 

Third Party Platform Payment Account ID：___________________

Third Party Platform Transaction No.^：______________________
*If the above order has no online payment, no payment information is needed in the authorization letter. 

 

I hereby authorize  

______________________ (Name), Valid Identification / Passport No. ____________________, as my 

representative to collect the product of CMHK Online Shop Order ____________________ 

(Order No.). 

 

Remarks: 

 Authorized person must be at least 18 years old and must present his/her own Valid Identification /Passport 

document original copy, and also provide this authorized letter original copy; 

 It is only allowed to pick up the goods of max. $20,000 paid amount on behalf for each time; 

 If the above order has been paid online by credit card, authorized person must also present the front and 

back sides' copy of credit card being used for online payment.  

 If the above order has been paid online by the third-party payment platform, authorized person must also 

present valid transaction record.  

 CMHK do NOT accept authorization for tariff / other service subscription or signing additional 

supplementary agreement to pick up handsets or others goods at contract offer price. 

 CMHK do NOT accept authorization for new / amend / cancel order request. 
 

                                                                        

Signature of                     Signature of                       Date 

Online Shop Customer             Authorized Person       


